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Aika: 10.10.2024 Paikka: Rakentajanaukio 4
kello 16:00

Läsnä:
Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Oscar Rouvinen
Pessi Parkkinen Joel Vainio (P.8.4, S8.4, P.9,-

S.10) Niklas Riihelä Elli Peltoniemi
Vertti Hatara (sihteeri) Saimi-Sofia Pirinen (S.8.7)
Petteri Niska (P.13, S.15) Patrik Hoppania (P.9, S.10.2,-
P.13,S.15) Essi Korpi (S.8.7)
Linnea Hartikainen Rokas Garsva (P.5)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen ajassa 16:03

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Hyväksyttiin esityslista.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Pöytäkirja hyväksyttiin esitetyin muutoksin.

5. ILMOITUSASIAT
Tommi Karvonen haluaa järjestää Elias Pasasen ja Miika Luhtamäen kanssa killan
Movember viiksienkasvatustapahtuman. Raadin mielestä idea kuulostaa mahtavalta.
Olisi hyvä ottaa ennen ja jälkeen kuvat osallistujien viiksistä.
Huomenna on Puolihermanni. Kokkonen ilmoittaa, että tapahtuma on raadille
edustustapahtuma.
Kokkonen muistuttaa Rouvista ja Vainiota heidän erityistehtävästään. Rokas on
Boss.
Jarkko Niiranen laittoi viestiä ja hän tuo Puolihermanniin pikkupulloja. Hän on myös
kysynyt selloon ja lauluun liittyvistä mikrofoneista IE:ltä. Korpi kysyy illan bändiltä,
onko heillä mahdollisuutta mikittää selloa.

6. KUULUMISKIERROS
Rouvisella menee hyvin. Hän kävi reissussa Puolassa ja nautti siitä suuresti. Pääsi
irtautumaan arjen askareista siellä. Lento laskeutui Turkuun ja juna hajosi matkalla
Helsinkiin. Rouvinen ei tästä syystä ehtinyt tehdä haluamallaan tavalla koulutehtäviä.
Vainiolla menee hyvin. Viime perjantaina hän nautti Beertasting tapahtumasta.
Koulun suhteen menee normaalisti. Eilen hänellä oli futispeli ulkona, oli aikamoinen
sää (myrsky). Hänen joukkue voitti matsin.
Peltoniemellä menee hyvin. Hän sai tehtyä koulutehtävänsä ajoissa.
Hataralla menee hyvin.
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Parkkisella on tosi kivaa. Hän oli koko eilisen kokouksessa. Tänään aamulla oli
koulussa todella hauskaa ja sen jälkeen vain pööpöillyt kiltahuoneella. Odottaa
äärimmäisen innolla viikonloppua.
Hoppanialla menee tosi hyvin. Akateemisesti tulee tosin hieman kiire tehtävien
kanssa. Aina aiemminkin onnistunut niissä, niin hän ei stressaa. Beertasting
tapahtumassa oli tosi kivaa ja unirytmikin on kunnossa.
Niskalla oli tosi kivaa Beertasting tapahtumassa. Hän myös kävi Hataran kanssa
lauantaina pyöräilemässä. Tällä viikolla odottaa innolla viikonloppua.
Hartikaisella menee ihan hyvin, on yhä sairasolomalla. Miettii miten sen käyttäisi
tehokkaasti. Beertasting tapahtuma oli todella kiva.
Korvella on ollut tapahtumarikas viikko. IE hommat ovat tunkeutuneet uniin tällä
viikolla. Kouluhommat sujuivat nopeasti ja saa keskittyä rauhassa IE hommiin.
Eilinen tosin oli katasrofi. Lopulta kun kaikki oli roudattu Smökkiin hän joutui
juoksemaan viidessä minuutissa bussiin ja onneksi ehti. Ei edes päässyt aamulla
kovasti odotettuihin taitoluistelu treeneihin.
Pirinen oli viikonloppuna vanhempiensa luona ja sai nollattua ajatuksensa kunnolla.
Sitten palasi tänne sunnuntaina ja kaikki hommat taas tulivat vasten kasvoja. Eilinen
ei mennyt yhtään sen paremmin kuin Korvellakaan. Litimärkänä raahaa rantsulla
tavaroita. Yritti nukkua aamulla pitkään mutta se ei onnistunut.
Riihelä nautti Beertasting tapahtumassa sen järjestämisestä ja on tehnyt koko ajan
kaikkea pikkuhommaa. Hänen viikonloppunsa ei lopu silliksen loppuun vaan hän
menee sen jälkeen sitseille hommiin.
Kokkonen on ollut stressaantunut. Kaikenlaista on tapahtunut ja hän on nauttinut
Perkkaa elämästään. Hän kävi eilen kahvilla kaverinsa luona. Nautti siellä tarjotusta
erikoiskahvistaan suuresti ja kaveri teki myös heille ruokaa. Näki myös jalkapallopelin
jossa maalivahti seisoa lätäkössä. Hänen isänsä on ollut tänään asentamassa koko
päivän hyllyjä Kokkosen asunnolle.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä
7.2. Raadin palaute

Raati ei ole saanut palautetta.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtuma

8.1.1. Kiltailta 3.10.
Tapahtuma oli tosi kiva ja symppis hengailutapahtuma. Siellä oli melko
paljon osallistujia.

8.1.2. BeerTastENG x AK 4.10.
Tapahtuma oli kaikessa yksinkertaisuudessaan todella kiva. Siellä
vaan rentouduttiin ja juteltiin.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. Vaalikahvit 7.11.

Vaalikahvit järjestetään kyseisenä päivänä eli viikko ennen
vaalikokousta. Kokkonen on siellä keittämässä kahvia ja juttelemassa
ihmisille. Tapahtuma alkaa kello 15.00.

8.3. Killan vapaaehtoishaku
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Haku aukeaa kolmen viikon kuluttua 31.10.Tulevalla viikolla pidetään
toimarikokous, jossa pyritään päättämään seuraavaksi vuodeksi ehdotettavat
toimarivirat. Raati ideoi myös, miten hakuprosessia voidaan kehittää. Ideana
on, että hakulomakkeella voi kertoa vapaasti itsestään sekä vastata vain
muutamaan etukäteen määriteltyyn kysymykseen. Kokkonen kaivaa
edellisten vuosien kysymykset muille raatilaisille pohdittavaksi. Vaalikokous
halutaan pitää R1 salissa. Seuraavassa kokouksessa sovitaan aikataulu
tapahtumaan. Ideoitiin, että järjestetään yhteislähtö Pikkujouluhin julkisella
liikenteellä ja järjestetään Pepu arvonta matkalla bussissa. Kysytään
nettisivuvastaava Aino Tornivaaraa päivittämään vaalihakemukset
nettisivuille.

8.4. Vuosijuhlavastaavat
Vuosijuhlavastaavien haku meni eilen kiinni. Toimikuntalaisiksi on hakenut 8
henkilöä. Ehdotetaan, että vuosijuhlavastaavat jatkavat toimikuntahakua
toimarihaun yhteydessä.. Vuosijuhlavastaavan hakemuksia tuli 2.
Päätös: 112 Hermannin vuosijuhlavastaavat ovat Aino Ylänne ja Aino
Tornivaara.

Vuosijuhlat ovat olleet viimevuosina tappiollisia, kalliita ja osallistujakiintiöt
eivät ole täyttyneet. Vuosijuhlavastaaville pidetään raadin puolesta briiffaus
asioista, joita ottaa huomioon, kun juhlia ryhdytään järjestämään. Illalliskortit
ovat kallistuneet viimevuosina todella paljon ja se huolettaa raatia.
Tapahtuman kulujen karsimisesta keskusteltiin paljon. Olisiko mahdollista
tehdä joitain asioita itse, joita on ennen ostettu palveluina? Kokkosen
mielestä vuosijuhlien pitäisi olla vähemmän kiinni asioiden “hienoudesta” ja
enemmän kiltalaisista ja yhdessäolosta. Poliisien kesäkoti voisi olla
esimerkiksi hyvä paikka järjestää juhlat.

8.5. Laitoskahvit
Kokkonen on pohtinut laitoskahvien järjestämistä Jarkko Niirasen kanssa.
Tapahtuma pidetään kello 14 jokaisen kuukauden ensimmäisenä
maanantaina. Ideana on, että kiltalaiset ja laitoksen työntekijät pääsisivät
tutustumaan toisiinsa.

8.6. Yritysyhteistyö
Kokkonen haluasi tietää kannatusjäsen tilanteesta enemmän. Hartikainen
kertoo, että yritykset usein sopivat kannatusjäsenyytensä syksyllä tai
alkuvuodesta. Työmäärään kuuluu yritysten etsiminen, mikä on nyt työlästä,
koska kilta on siirtynyt yhteistöihin rakennusalan yritysten kanssa perinteisten
energialan yritysten sijaan. Kokkonen kysyi onko reilua myydä tänä vuonna
kannatusjäsenyyksiä tulevalle vuodelle siten, että rahat tulevat tämän vuoden
tilinpäätökseen. Asiaa on hankala korjata, koska sitä on tehty edellisinä
vuosina siirtäen aina toimintatavan seurauksia eteenpäin. Asiaa voisi korjata,
siten että rahat laskutettaisiin tammikuussa ja tammikuussa haettaisiin
kannatusjäsenet aina tulevalle vuodelle korjaten tilanteen. Kokkonen haluaa,
että kannatusjäseniä alettaisiin hakea alkuvuonna ja siirrettäisiin laskutus
myöhemmälle. Yrityssuhdekisällit pitää perehdyttää alkuvuonna hakemaan
kannatusjäseniä, jotta yritysuhdevastaava ehtii tehdä kaikki tehävänsä.
Kokkonen haluaa pitää tulevalla viikolla tapaamisen, jossa käydään läpi
rakennusyrityksiä, joilta hakea kannatusjäsenyyttä. Yrityssuhdekisällejä
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pyydetään mukaan. Killan talouden kannalta tarvitaan vielä 10
kannatusjäsentä enemmän.
Siirrytään kohtaan 8.9..

8.7. COEncil
8.8. COEncil suunnittelee Viron retkeä Chemical Engieneering opiskelijoiden

kanssa. Rokaksen mukaan he tarvitsevat hieman suunnitteluapua
yksityiskohdissa. COEncil on myös yhteydessä muihin pääaineisiin
tarkoituksena järjestää erilaisia tapahtumia. Data guild ja COE opiskelijat ovat
järjestämässä excursiota yhdessä. Rokas on ollut yhteydessä TOKIOn
puheenjohtajaan tapahtumien järjestämisen merkeissä. Taideopiskelijoiden
kanssa järjestettäviin tapahtumiin suunniteltiin kiintiöitä. Kiintiöt sisältäisivät
10 paikkaa COE opiskelijoille, rakennustekniikan maisteriopiskelijoille,
taiteiden kandiopiskelijoille ja myös taiteiden maisteriopiskelijoille. Heidän
kanssaan järjestettävä tapahtuma voisi olla esimerkiksi rastikiertely, jossa
lopuksi tehdään ohjattua taidetta valtavalle kankaalle. Tapahtumien
järjestämistä helpottaa se, että taiteiden opiskelijat pääsevät helposti
varaamaan ilmaisia tiloja joita voidaan käyttää tapahtumissa.
Kokkonen varmistaa, että onhan COEncillä raha asiat hallussa. Vainion
mukaan DG:n kanssa pitää vielä selvittää IKxDG tapahtuman raha asiat
kuntoon. On tärkeää myös miettiä tapahtumien osallistujien jaksamista ja
organisaatiota killan muiden tapahtumien kanssa.
Siirrytään kohtaan 4

8.9. Seuranta
Ei seurattavia asioita.

8.10. Vuosijuhlaedustukset
8.10.1. Infoähky XXV 15.11

Päätös: Rouvinen ja Riihelä edustavat kiltaa Infoähkyssä

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Kulttuurivastaavat

Kulttuurivastaavat kokoustivat tänään. He haluavat järjestää 29.11 movember
oluen maistelu ja viiksitapahtuman Pelimannissa. 6.11 kinopoli on varattuna
elokuvailtaa varten. 18.11 on joulukorttiaskartelu kiltahuoneella.

9.2. Kiltahuonevastaavat
Hatara kysyy kiltahuone släbäreistä ja kulkuoikeuksista lisää.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Yrityssuhdevastaavan terveiset

Ei ole mitään uutta mainittavaa.
10.2. Excuyhteydenpitoa

Neveliin ja Ideastructuraan on oltu yhteydessä. Nevel on ollut kiinnostunut
excursiosta keväällä. Ideastructuralta on kyselty kannatusjäsenyydestä, he
palaavat asiaan myöhemmin.

10.3. Ramboll-aamiainen
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Yritykseen on oltu yhteydessä ja tapahtuma järjestetään 27.11 Perkkaan
toimistolla. Varapäivänä toimii 22.11.

11. IE-PERHE
11.1. Puolihermanni

Kiireistä on ollut, kädet sauhuavat. Huomenna on Puolihermanni ja tunnit
vähenevät. 14.5 tuntia kunnes IE on smökissä. Mokkapaloja pitää vielä tehdä
ja kasata tavaroita. IE lähti aamulla tekemään toivottavasti viimeisiä ostoksia.
IE piti työvoimalle perehdytyksiä.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Killan kysely

Hoppania on valmistellut opintovastaavan opintokyselyä. Hän miettii
kysymyksiä kyselyyn.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. Fuksiaiset 22.10.

Suunnittelivat fuksiaisia ja PT:n kanssa oli härdelliä. Fuksiaisiin rasteja on
tällä hetkellä 5. Kokouksessa jaettiin Fuksiaisten vastuita. Tapahtuma on
suurempi kuin perinteisesti. Sinne on kirjoitettu myös paljon tarinaa.
Tapahtumassa on nakkimukeja jatkoilla. Rasteilla pidetään osallistujia noin.
10 minuuttia per ryhmä.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. IK x TOKYO

Rokas kertoi tärkeimmät yksityiskohdat kohdassa 8.7.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Nettisivuproggis

Projekti ei ole edistynyt yleisen kiireen vuoksi. Rouvinen edistää projektia
tenttiviikon puolivälin jälkeen. Yleisesti Rouvinen tarvitsee apua projektissa ja
pyytää raatilaisia mukaan. Homma kestää todennäköisesti vuoden
loppupuolelle saakka. Hoppania, Niska, Parkkinen ja Kokkonen lupautuivat
auttamaan.

16. RAHA-ASIAT
16.1. MobilePay-arvonta

Kilta osallistuu arvontaan.
16.2. Laskut ja korvaustositteet

Hyväksytään osa liittenä olevista laskuista ja korvaustositteista.

17. AYY

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL

19. M.E.T.A.
Kokkonen teki kokouspollin.
Kolmatta TPJ paikkaa ei ole jaettu. Kysytään Joonatan Seppäseltä.
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20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous pidetään 17.10 torstaina klo 16.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokkonen päätti kokouksen ajassa 18.24.

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Vertti Hatara
Puheenjohtaja Sihteeri


